
  

 

 

Motie ‘Houtplein: fietsparkeren ook toekomstbestendig’ 

 
De Haarlemse gemeenteraad in vergadering bijeen op donderdag 25 juni 2020: 
 
Constaterende dat: 

- binnen het definitief ontwerp van het Houtplein een zorg is of er voor de toekomst 
voldoende ruimte is voor fietsparkeren; 

Overwegende dat: 

- het gebruik van de fiets onlosmakelijk verbonden is aan het gebruik van het openbaar 
vervoer; 

- er reeds een onderzoek gestart is naar de mogelijkheid voor een inpandige fietsenstalling 
binnen de parkeergarage van de provincie; 

- binnen het definitief ontwerp nog geen ruimte is gereserveerd voor een eventuele 
hellingbaan; 
 

 
Verzoekt het college om: 
 

- in het derde kwartaal van 2020 het onderzoek naar de inpandige fietsenstalling te 
presenteren; 

- de uitkomsten van het onderzoek indien kansrijk mee te nemen in de uitvoering van het 
Houtplein, bijvoorbeeld door middel van het behouden van ruimte voor een eventuele 
hellingbaan; 

- middelen te reserveren uit het actieplan fiets voor de aanleg van deze inpandige 
fietsparkeerplekken; 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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